
Garpenbergs Älgskötselområde 

Samrådsmöte den 22 augusti 2018 

Åsgarns Bygdegård 

PROTOKOLL 

Samrådsmötet noterade 35 personer närvarande. 

Mötet hade föregåtts av föredrag av Kalle Hedin som presenterade sin undersökning av skogsskador 

relaterade till älg i Mellansverige. 

1. Janne Henriksson hälsade välkomna till detta det tionde samrådsmötet i GÄSO´s regi. 

2. Janne valdes till mötesordförande 

3. Ulf Svensson valdes till sekreterare 

4. Att justera protokollet utöver mötesordförande uppdrogs till Anders Flodström och Åker 

Berglund. 

5. Janne Henriksson informerade om resultatet av den spillningsinventering som utförts. 

Garpenbergsområdet har en indikation på 7,5 älgar per tusen hektar att jämföra med 

Stjärnsunds 11 älgar per tusen hektar. GÄSO har haft en medveten plan för minskning av 

älgstammen. 

Inom Garpenbergsområdet ses ett större antal älgar registrerade i NÖ området som sedan 

tunnas ut i de södra delarna. 

Betesskadorna som redovisas avser hela GävleDala Älgförvaltningsområde. Jämfört med 

inventeringen Skogsstyrelsen gjorde 2016 (32%) har en förbättring skett och man redovisar 

nu 19% (2018) 

GÄSO sköt föregående jaktsäsong hela tilldelningen älg. 

Sett utifrån ÄLGOBSEN hade vi en minskning av reproduktionen och älgkor. 

6. Från markägarhåll rapporterades inga anmärkningsvärda betesskador. Leif Öster ansåg att 

betesskadorna hölls på en normal nivå. Skadorna från vildsvin, inte i skogen, är påtagliga. 

7. Den nya älgskötselplanen presenterades. Målet är att under en tvåårsperiod skjuta vardera 

året 2,9 älgar / 1000ha, för att balansera älgstammen på nuvarande nivå 7,5 älgar /1000ha 

8. Anders Flodström uppmanade styrelsen för GÄSO att se över avskjutningsplanen efter årets 

ÄLGOBS för att vi inte skall hamna snett. 

9. Inga övriga frågor framfördes och mötet avslutades. 
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